

Bestyrelsesmøde den 22-11-2022

- Deltagere: Finn Worsøe, Carsten Selvang, Jørgen Fynsø, Bjarne Tulinius, Jan Jürgensen.
- Mødet fandt sted i klubbens lokale.
- Forrige møde var 11-10-2022.

Udsendt materiale

- Finn har udsendt et oplæg til dagsorden.
- Finn har udsendt en plan for ophængning af billeder i klublokalet.

Godkendelse af referatet fra forrige møde mm

- Referatet blev godkendt, idet vi også gennemgik de omtalte hængepartier, der alle har været behandlet.
- Finns oplæg til dagsorden for dagens møde blev godkendt.
- Jan blev udnævnt til referent.

Meddelelser

Rene Tock kommer snart i 3 måneders restance, hvorfor vi besluttede at melde ham ud pr. 1-12-2022. Jan følger op.

Jubilæumsudstilling

Status er, at Peder Krabbe og Birger Larsen har tilbudt at hjælpe med arbejdet, men det rækker ikke til at sætte arbejdet i gang. Finn vil forelægge sagen på aftenens klubmøde.

Vi vil derfor udforske andre muligheder for at skabe opmærksomhed om klubben. Skal vi informere om klubben via instagram? Finn vil følge op med Palle J og Tom A.

Vi har netop modtaget en vandrepokal. Det er et emne, som typisk behandles i Det Grønne Område. Jørgen F vil følge på med Palle J.

Forslag til nye aktiviteter i regionen

Region Nord har holdt møde om emnet – og Carsten har kontakt med dem på området. Klubbens medlemmer kan kontakte Carsten direkte, hvis de er interesseret.

LF vil gerne deltage i en fælles konkurrence med RNF, Carsten følger op med RNFs formand.

De ny nøglesystem

Kommunen har installeret nyt nøglesystem i alle dens bygninger, herunder Virum Skole. Der har været problemer med systemet, som har ramt LF, f. eks. at alarm er slået til, så den udløses allerede efter kl. 21 – og ikke som aftalt kl. 21.30. Vi besluttede derfor at overveje, om klubmøderne skal begynde kl. 19.00 i stedet for kl. 21.30. Finn følger op.

Jørgen vil skrive en kort dokumentation af hvordan, medlemmerne skal låse sig ind i – og ud af lokalet.

Jørgen vil også tilbyde et lille kursus for de medlemmer, der måtte føle behov for det.

Udsmykning af klubbens lokale

Vi drøftede emnet på baggrund af oplægget fra Finn.

Finn vil lave et budget for arbejdet – og foreslå regler for ophængning af billeder.

Næste møde 10-1-2023 kl. 17 i klublokalet